

of micro-computer hardware and software will be promulgated and maintained by the Microcentre; unless specifically authorized otherwise by MFS division or the EDP Users' Group, all purchases will be made from products appearing on that list only.

14. Post or headquarters organizations wishing to obtain advice from the Microcentre may contact it in care of MFSX. The Microcentre is located on floor D-1 of the L.B. Pearson Building.

15. This Circular is cancelled effective April 1, 1986. Its content will be incorporated into the Departmental manuals.

logiciels. À moins d'autorisation expresse de la Direction des services de gestion ou du Groupe des utilisateurs d'informatique, tous les achats se conformeront à cette liste.

14. Les missions ou les services de l'administration centrale qui désirent obtenir des conseils du microcentre peuvent communiquer avec ce dernier par l'entremise de MFSX. Le microcentre est situé dans la tour D du LB Pearson, au premier étage.

15. La présente circulaire expire le 1er avril 1986. Son contenu sera intégré dans les manuels du Ministère.

Le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures



Under-Secretary of State
for External Affairs